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P O L G Á R M E S T E R I       J E L E N T É S  
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I. 
 

A POLGÁRMESTER FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 
 

A LEJÁRT HATÁRIDEJŐ HATÁROZATOK VÉGREHAJTÁSÁRÓL 
 
 

Határozat 
száma 

 
Rövid tárgya 

 
Ügyintézı 

Határozat 
szerinti 
határidı 

 
Tett intézkedés 

 
78/2018. (III. 29.) 

 
2832/11 hrsz-ú ingatlan 
telekalakítása. 

 
Kissné Barta 
Piroska 

 
2018. május 31. 

A Földhivatali 
telekalakításra vonatkozó 

eljárások folyamatban 
vannak. 

 
79/2018. (III. 29.) 

 
2832/2, 4., 9. társasház 
ajándékozásához hozzájárulás. 

 
Kissné Barta 
Piroska 

 
2018. május 31. 

A Földhivatali 
telekalakításra vonatkozó 

eljárások folyamatban 
vannak. 

 
130/2018. (V. 31.) 

 
Belterületi szilárd burk. járdák 
felújítása szerzıdés megkötése. 

 
Kónyáné 
Veres Mária 

 
2018. június 30. 

Az ajánlattevık értesítése 
a döntésrıl megtörtént.                 
Az eljárás nyerteseivel a 
szerzıdés megkötésre 

került 
134/2018. (V. 31.) Ingatlanok megvásárlása Kulcsár Mária 2018. június 30. Pályázati forrás 

megérkezése után kötünk 
szerzıdést. 

138/2018. (V. 31.) NYAK-ÉP Kft. szerzıdés 
módosítás. 

Poór Brigitta 2018. június 30. A Földhivatali bejegyzı 
határozatra várunk. 

 
152/2018. (VI. 28.) 

Hajdúnánási Óvoda 
vezetıjének kinevezése. Jóna Imréné 2018. július 13. 

A kinevezéssel 
kapcsolatos intézkedések 
megtörténtek. 

 
153/2018. (VI. 28.) 

Hajdúnánási Óvoda 
létszámkeret növelése. Jóna Imréné 2018. július 13. 

A határozattal 
kapcsolatos intézkedés 
megtörtént.  

154/2018. (VI. 28.) TRV Zrt. 2017. évi 
beszámolója. 

Jóna Imréné - 
A határozat megküldésre 
került.  

 
155/2018. (VI. 28.) 

Kırösi Csoma Sándor 
Református Gimnázium  
tájékoztatója. 

Jóna Imréné 2018. július 13. 
A határozat megküldésre 
került.  

157/2018. (VI. 28.) Ifjúsági Tanács létrehozása. 
Jóna Imréné 2018. július 10. 

A tanács tagjainak 
értesítése megtörtént.  

160/2018. (VI. 28.) Ivánka-Med Kft. szerzıdés 
módosítás. 

Jóna Imréné 2018. június 29. 
A szerzıdés módosítás 
aláírásra került.  

 
161/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént.  

 
162/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént.  
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163/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént.  

 
164/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént.  

 
165/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. Kissné Barta 

Piroska 
- 

A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént.  
 

 
166/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
167/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
168/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
169/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
170/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
171/2018. (VI. 28.) 

Lakossági értesítés forgalom 
szabályozásról. 

Kissné Barta 
Piroska 

- 
A lakosság értesítése a 
fogalomszabályozás 
változásáról megtörtént. 

 
176/2018. (VI. 28.) 

Önkormányzati ingatlan 
értékesítése. Kulcsár Mária 2018. július 15. 

Pályázati kiírás a lakás 
értékesítése céljából 
megtörtént 

 
177/2018. (VI. 28.) 

Önkormányzati ingatlanra 
vonatkozó csereszerzıdés 
megkötése. Kulcsár Mária 2018. július 31. 

Folyamatban. 
Csereszerzıdés 
megkötéséhez az ügyfél 
bankjának engedélye 
szükséges. 

179/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
megszüntetése. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. Lakáscsere folyamatban. 

180/2018. (VI. 28.) Lakás bérbeadása. Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

181/2018. (VI. 28.) Lakás bérbeadása. Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötése folyamatban. 

182/2018. (VI. 28.) Lakás bérbeadása. Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

183/2018. (VI. 28.) Lakás bérbeadása. Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

184/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

185/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

186/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

187/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. Lakáscsere folyamatban. 

188/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

189/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

190/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés Dr. Kovács 2018. július 13. Lakásbérleti szerzıdés 
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meghosszabbítása. Tamás megkötésre került. 
 

191/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

192/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés meg 
nem hosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Értesítés megküldésre 
került. 

193/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

194/2018. (VI. 28.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 13. 
Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

 
196/2018. (VII. 27.) 

Szakmai véleményezésre 
dokumentumok megküldése az 
állami fıépítész felé. 

Kissné Barta 
Piroska 

2018. augusztus 
8. 

A dokumentáció 
megküldésre és a 
módosítás elfogadásra 
került. 

 
198/2018. (VII. 27.) 

Szalay János Rendelıintézet 
orvosi ügyeleti ellátás 
mőködtetése 2019. január 1-tıl. 

Jóna Imréné 
2018. augusztus 

31. 
A határozat megküldésre 
került.  

 
 
202/2018. (VII. 27.) 

 
 
Mónus József támogatása. Kéki Krisztián 

2018. augusztus 
10. 

A támogatási 
megállapodás aláírásra 
került, a támogatási 
összeg kifizetése 
megtörtént.  

 
203/2018. (VII. 27.) 

Lakás bérleti szerzıdés 
megszüntetése, illetve 
bérbeadása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 31. 
Lakáscsere megtörtént, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

 
204/2018. (VII. 27.) 

Lakás bérleti szerzıdés 
megszüntetése, illetve 
bérbeadása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 31. 
Lakáscsere megtörtént, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

205/2018. (VII. 27.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. augusztus 
15. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

206/2018. (VII. 27.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. augusztus 
15. 

Lakásbérleti szerzıdés 
megkötésre került. 

207/2018. (VII. 27.) Lakás bérleti szerzıdés meg 
nem hosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. augusztus 
15. 

Értesítés megtörtént, 
lakás visszaadásra került. 

208/2018. (VII. 27.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. július 31. 
Szerzıdéskötés 
folyamatban. 

 
210/2018. (IX. 03.) 

Hn-Hdorog kerékpárút-hálózat 
fejlesztés közbesz. elj. közb. 
döntés. 

Horváth-Zelei 
Ágnes 

2018. szept. 3. 

Az ajánlattevık értesítése 
megtörtént az 
érvénytelen 
közbeszerzési eljárásról.  

 
211/2018. (IX. 03.) 

Hn-Hdorog kerékpárút-hálózat 
fejlesztés közbesz. elj. közb. 
döntés. 

Horváth-Zelei 
Ágnes 

2018. szept. 3. 

Az ajánlattevık értesítése 
megtörtént az 
érvénytelen 
közbeszerzési eljárásról. 

 
212/2018. (IX. 03.) 

Helyi term. alapozott gazd. és 
közétk. fejl. közbesz. lezáró 
döntés 

Kónyáné 
Veres Mária 

2018. szept. 3. 
2018. szept. 14. 

Az ajánlattevık értesítése 
a döntésrıl megtörtént.                 
Az eljárás nyerteseivel a 
szerzıdéskötés 
folyamatban van. 

 
213/2018. (IX. 03.) 

Szólláth Tibor polgármester 
felterjesztése miniszteri díj 
adományozására. 

Dr. Juhász 
Endre 

2018. augusztus 
31. 

A miniszteri díj 
adományozására 
vonatkozó felterjesztés 
megtörtént.  

214/2018. (IX. 03.) Közös megegyezéssel történı 
lakáscsere 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. 
szeptember 30. 

Értesítés megküldésre 
került. 

215/2018. (IX. 03.) Lakás bérbeadása. Dr. Kovács 
Tamás 

2018. 
szeptember 15. 

Értesítés megküldésre 
került. 

216/2018. (IX. 03.) Lakás bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása. 

Dr. Kovács 
Tamás 

2018. 
szeptember 15. 

Értesítés megküldésre 
került. 
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II. 

 
A POLGÁRMESTER KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 

TEVÉKENYSÉGÉRİL 
 
június 23. - A Magyar Egészségügyi Szakdolgozói Kamara Hajdú-Bihar Megyei Területi 
Szervezete, (MESZK), a Máró József Emlékalapítvány és Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
szervezésében nyolcadik alkalommal megrendezésre kerülı Semmelweis Napon vettem részt, 
ahol köszöntöttem a megjeleteket, majd ezt követıen Polgármesteri Elismerı Oklevelet adtam át 
Sepsiné Vandróczki Gyöngyi, Csiszár Katalin és Major Antalné részére.  
Ugyanezen a napon elsı alkalommal nyitotta meg kapuit a Gasztrosétány. A Hajdúnánási 
Gyógyfürdı elıtti téren ínyenc ételekkel, neves mesterszakácsokkal, kézmőves sörrel és remek 
hangulattal várták a kulináris élményekre vágyókat. A nap nyitányaként a fürdı elıtti téren 
köszöntöttem az érdeklıdıket. 
 
június 24. - A Hajdúnánás Városi Önkormányzat szervezésében megvalósult Határszemlén, majd 
ezt követıen a Kendereskertben egy szakmai beszélgetésen vettem részt a hajdúnánási gazdákkal.  
 
június 26. - Virágos Magyarországért 2018. Országos Környezetszépítı verseny szakmai zsőrijével 
beszélgettem a településszemle kapcsán városunk jövıbeni terveirıl, valamint a környezettudatos 
szemlélettel kapcsolatban. 
 
június 28. - A Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. szervezésében megvalósuló  
VII. Premier Színjátszó Találkozón vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  
 
június 29. - A hivatal dolgozói által szervezett Köztisztviselıi Napon vettem részt, a rendezvény 
az Aranyszalma Alkotóházban került megrendezésre. 
 
július 01. - Kedves kötelességemnek eleget téve Tar Józsefet köszöntöttem 90. születésnapja 
alkalmából. 
 
július 03. - Kedves kötelességemnek eleget téve Oláh Miklósnét köszöntöttem 90. születésnapja 
alkalmából.  
 
július 04. - A Helyi Hıs - Helyi Gazdaság- és Közösségfejlesztési Kft., a Robert Schuman Intézet 
(RSI) és a Konrad Adenauer Alapítvány szervezésében „a helyi gazdaságfejlesztés mintaadó 
gyakorlatainak megismerése” céljából csillagtúrás tanulmányutat szervezett „SUSTAINABLE 
SOCIAL AND ECONOMIC DEVELOPMENT AT THE LOCAL LEVEL”, vagyis 
„fenntartható társadalmi és gazdasági fejlesztés helyi szinten” címmel 2018. július 3-6 között. 
Városunkba egy közel 30 fıs, javarészt fiatalokból álló csoport érkezett a határon túlról, 
többségében az Európai Unió tagállamaiból. A delegációnak a pinceklubban részletes elıadás 
keretében számoltam be az elmúlt évek helyi társadalmi és gazdasági fejlesztéseirıl. 
 
július 05-06. - A tavalyi évhez hasonlóan az idei esztendıben is Hajdúnánás városa volt a Csopaki 
Pannon Pálinkafesztivál díszvendége. Az eseményen a településünk helyi alapanyagokból készült 
ételekkel, kézmőves bemutatóval, és kézmőves kirakodással jelent meg. 
 
július 06. - Az idei évben Kisnánán került sor a XV. Nána Nevő Települések Kárpát-Medencei 
Találkozójára, mely alkalomból látogatást tettem a településre. 
 
július 07. - A Hajdú Bokréta Hagyományırzı csoport és a Kéky Lajos Városi Mővelıdési 
Központ által az idén X. alkalommal megrendezett arató napon vettem részt és köszöntöttem a 
megjelent vendégeket. Az egész napos programoknak és a versenynek ebben az évben is a 
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Nyakas Farm adott otthont. Az idei évben is a benevezett aratócsoportok között köszönthettük 
testvérvárosunkat Ustron, Érmihályfalva, valamint Csíkszereda csapatait is.  
 
július 08. - A Bethlen Gábor Alapkezelı Zrt. támogatásának köszönhetıen, Csíkszereda 
testvérvárosunkkal a közös történelmi megemlékezések, turisztikai lehetıségek megerısítése 
céljából történt két napos hajdúnánási látogatás valósult meg. A Kendereskertben a 22 fıbıl álló 
csíkszeredai delegáció részére egy elıadás keretében mutattam be Hajdúnánás gazdaságfejlesztési 
eszközeit, turisztikai értékeit, s az elmúlt esztendıkben elért eredményeinket, a megjelent 
képviselık körében.  
 
július 11. - Ünnepélyes keretek között került sor a Hunyadi utcai Sportcsarnok alapkıletételére. 
Az új, 550 fı befogadására alkalmas sportcsarnok nemcsak a kézilabdázók igényeit szolgálja ki, de 
városi rendezvények helyszínéül is szolgál majd. A rendezvény keretén belül köszönthettem a 
megjelenteket. Az ünnepségen felszólalt Dr. Tiba István országgyőlési képviselı és Kocsis Máté, 
a Magyar Kézilabda Szövetség elnöke. 
 
július 12. - „Jó gyakorlatok tükrében – háromnapos „szomszédolás” Hajdú-Bihar megyében” 
címmel megyénk volt a negyedik állomása annak az országos, ingyenes tanulmányút-sorozatnak, 
amelyet a Szabadtéri Néprajzi Múzeum, a Nemzeti Mővelıdési Intézet Nonprofit Közhasznú 
Kft. és az Országos Széchényi Könyvtár konzorciuma a „Cselekvı közösségek – aktív közösségi 
szerepvállalás” kiemelt projekt keretében szervezett 2018. július 10-12. között.  Július 12-én a 
Kendereskertben köszöntöttem a delegáció tagjait, s tartottam számukra rövid elıadást 
Hajdúnánás közösségi, társadalmi és gazdasági fejlesztéseirıl. 
 
július 18. - Az V. Hajdúnánási Ifjúsági Képzımővészeti Alkotótábor záró kiállításán vettem részt, 
ahol köszöntöttem a táborban részt vevı, több mint 30 fiatalt és a megjelent vendégeket. A záró 
kiállítást Szemadám György Munkácsy-díjas festımővész, valamint dr. Orosz Csaba a tábor 
vezetıje nyitotta meg. 
 
július 19. - A XIII. Hajdúnánási Nemzetközi Képzımővészeti Alkotótábor tagjai részére 
szervezett elıadások alkalmával köszöntöttem a megjelenteket az Aranyszalma Alkotóházban. 
Elıadást tartott Szemadám György Munkácsy-díjas festımővész, Paleoantropológiai címmel, 
valamint Kovács Zsolt szakíró a magyarság totemállatai címmel.  
Ugyanezen a napon Balmazújvárosban a Magyar Kalap Ünnepe alkalmából jelent meg az idei 
évben városunk, ahol Bocskai Korona standdal, kézmőves bemutatóval, fızéssel és kóstoltatással, 
valamint a Nánási Portéka árusainak megjelenésével népszerősítettük a kezdeményezéseinket. 
 
július 23. - Idén július 19–28. között szervezték meg a XIII. Hajdúnánási Nemzetközi 
Képzımővészeti Alkotótábort, amelynek idén is az Aranyszalma Alkotóház adott otthont. A 
mővészek a belvárosban is bepillantást engedtek a szabadtéri alkotótevékenységükbe, melynek 
során július 23-án a Magyar Televízió hírcsatornája M1 érkezett városunkba, akiknek rövid riport 
keretében beszámoltam a mővésztelep céljairól, az elmúlt esztendık eredményeirıl. 
 
július 31. - A Nemzeti Agrárgazdasági Kamara tájékoztató fórumsorozatot szervezett, amelynek 
keretében óvodások játékos keretek között tapasztalhatták meg a mezıgazdaság sokszínőségét a 
Kendereskertben. A gyerekek köszöntését követıen a Magyar Televízió hírcsatornájának M1 
adtam riportot a témával kapcsolatban. 
 
augusztus 02. - Kristen Geelan Nagykövet Asszony és Szendre Balázs a Dán Nagykövetség 
kereskedelmi vezetıje egy elılátogatás céljából keresett fel bennünket, mely során elıkészítették a 
Dán Parlament Élelmiszer és Környezet/Természet Bizottsága magyarországi tanulmányi útját és 
mérlegelték, hogy mely helyszíneket mutassák meg a bizottságnak. A hozzánk érkezı 
vendégeknek egy rövid prezentációt tartottam, valamint körbe vezettem ıket a Kendereskertben.   
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augusztus 03-04. - Az V. Hajdúk Világtalálkozója rendezvénysorozat elsı napján részt vettem az 
eseményhez kapcsolódó történészkonferencián, protokolláris állófogadáson köszöntöttem a 
településünkre érkezı delegációkat, a városunk fıterén megrendezésre került nyitó ünnepségen 
köszöntöttem a vendégeket majd közremőködtem a katonai csapatok felfogadásában. Az 
esemény másnapján többek között a Magyar Televízió hírcsatornájának M1 és a Debrecen 
Televíziónak adtam riportot. 
 
augusztus 19-20. - A Szent István napi rendezvények részeként idén 10. alkalommal szerveztük 
meg a Hazaváró Ünnepet Hajdúnánáson augusztus 19-20. között, azokat megszólítva, akiket bár 
távol sodort az élet, mégis szívesen látogatnak haza, s találkoznak hozzátartozóikkal, barátaikkal. 
Augusztus 19-én a Kendereskertben a hazalátogató vendégeknek tartottam egy rövid elıadást a 
városunkban történt közösségi, társadalmi és gazdasági fejlesztésekrıl. Augusztus 20-án a 
hazalátogatók közül sokan vettek részt az istentiszteleten, illetve a misén és a városi ünnepségen. 
Ezt követıen közös ebéddel záródott a találkozó. 
 
augusztus 27. - A Hajdúnánás-Folyás-Tiszagyulaháza-Újtikos Szociális és Gyermekjóléti 
Önkormányzati Társulás elnökeként összehívtam a soron következı Társulási Tanácsi Ülést. A 
megtárgyalandó napirendek között szerepelt többek között a Családsegítı és Gyermekjóléti 
Szolgálat, Központ és Városi Bölcsıde Szakmai Programjának, valamint a Szervezeti Mőködési 
Szabályzatának módosításának elfogadása, Hajdúnánás – Folyás - Tiszagyulaháza - Újtikos 
Szociális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás 2018. I. félévi költségvetésének végrehajtása 
is.   
 

augusztus 28. - A Tungsram Ingatlan Kft. vezetıségével egyeztettem Budapesten a hajdúnánási 
telephellyel kapcsolatban.  
 

augusztus 29. - Ünnepélyes keretek között került sor a hajdúnánási vágóhíd átadására. A 
rendezvényen megjelenteket köszöntöttem, majd Dr. Tiba István, országgyőlési képviselı és Dr. 
Hoffmann Imre, közfoglalkoztatásért felelıs helyettes államtitkár köszöntıt mondtak.  
 
augusztus 31. - Mád Község Önkormányzata és a Mádért Kulturális Nonprofit Kft szervezésében 
megvalósuló Mádi Furmint Ünnepen vettem részt, ahol képviseltem Hajdúnánás városát.  
 
szeptember 01. - A Magyarlapádi Ifjúsági Szervezet meghívásának eleget téve részt vettem a X. 
Magyarlapádi Falunapok jubileumi ünnepségén, ahová meghívást kapott a Hajdúnánási 
Aranyszalma Néptáncegyesület is.  
 
szeptember 03. - A Berettyóújfalui Szakképzési Centrum meghívásának eleget téve részt vettem 
Dr. Juhász Endre és Dr. Csiszár Imre alpolgármesterekkel, valamint  
Dr. Kiss Imre jegyzıvel a BSZC Csiha Gyızı Szakgimnáziuma és Szakközépiskolájának 
tanévnyitó és a felújított épületének átadó ünnepségén, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  
Ugyanezen a napon a Debreceni Egyetem Mezıgazdasági-, Élelmiszertudományi és 
Környezetgazdálkodási Kar 150 éves jubileumi ünnepségén, valamint a Tiszántúli 
Agrártudományi Napok a „Magyar mezıgazdaság kihívásai” címő konferencián vettem részt.  
 
szeptember 12. - A Hajdúnánási Televízió stúdiójában Nagyné Legény Ildikóval közösen, a 
Hajdúnánás TOP CLLD Helyi Akciócsoportja Munkaszervezetének tagjával közösen 
stúdióbeszélgetés keretében számoltunk be a helyi pályázati lehetıségekrıl. 
 
szeptember 13. - Rövid, de igen tartalmas program részesei voltak szeptember 13-án a dán 
parlament mezıgazdasági bizottságának tagjai, akik a nánási ökológiai gazdálkodást szerették 
volna közelebbrıl is megismerni. A délelıtt folyamán a delegáció ellátogatott a Kendereskertbe, 
ahol rövid elıadást követıen bemutattam számukra a város ökológiai gazdaságát. Ellátogatott 
hozzánk többek között Kirsten Geelan, a Dán Királyság nagykövete, Daniel Holm Woods, 
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nagykövet-helyettes úr és Erling Bonnesen a bizottság elnöke is, akik pozitív tapasztalatokkal 
távoztak tılünk. 
Ugyanezen a napon a Magyar Televízió 5-s csatornája az M5 munkatársai látogattak el 
városunkba, melynek keretében a Bocskai Korona, mint helyi fizetıeszközünket mutattam be. 
Szintén ugyanezen a napon a korábbi budapesti látogatás kapcsán a Tungsram Ingatlan Kft. 
vezetısége Hajdúnánása látogatott egy újabb egyeztetés kapcsán.  
 
szeptember 17. - A Magyar Televízió hírcsatornája az M1 stábja érkezett a városba – a rövid 
riport keretében a helyi ökológiai gazdaságunkról adtam hírt a Kendereskertben. 
Ugyanezen a napon a Hajdúnánási Helyi Közösség által szervezett a TOP-7.1.1-16-2016-00075 
számú projekthez kapcsolódó „…még egy lépés kell, hogy itt legyél!” címő Hajdúnánás Város 
Helyi Közösségfejlesztési stratégiájának megvalósítása céljából rendezett tájékoztató fórumon 
vettem részt.  
 
Tájékoztatom a képviselıket, hogy a 2018. évi szabadság ütemezésemnek megfelelıen június-
július-augusztus hónapokban 12 nap szabadságon voltam. 
 
Tájékoztatom a képviselıket, hogy a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal 2017. július 1. 
és 2018. június 30. közötti idıszakban végzett tevékenységérıl készült beszámoló elkészült, de 
tekintettel a szeptember hónapban tárgyalandó többi beszámoló és tájékoztató terjedelmére 
indokoltnak találom azt 2018. október hónapban a képviselı-testület elé terjeszteni.  
   
Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-
testületének, az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 
21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 14. § (2) bekezdése alapján tulajdonosi hozzájárulást 
adtam: 
 
2018.09.07-én a KÖVITERV Bt.-nek (4700 Mátészalka, Almáskert u. 11.), hogy a TIGÁZ-DSO 
Kft. beruházása keretében megvalósuló, 4080 Hajdúnánás 11111 helyrajziszámú ingatlan utólagos 
gázellátásához középnyomású elosztó és leágazó vezeték létesítéséhez szükséges építési 
munkálatait a benyújtott 74/2018. tervszámú vázlatrajz szerint elvégezhesse. 
 
2018.09.07-én a KÖVITERV Bt.-nek (4700 Mátészalka, Almáskert u. 11.), hogy a TIGÁZ-DSO 
Kft. beruházása keretében megvalósuló, 4080 Hajdúnánás Dózsa György utat (hrsz. 4185) érintı, 
Dózsa György u. 46/a számú ingatlan utólagos gázellátásához szükséges terv alapján az építési 
munkálatokat a benyújtott 84/2018. számú vázlatrajz szerint elvégezhesse. 
 
Egészségügyi és Szociális Bizottság hatáskörében:  
Rendkívüli élethelyzetben nyújtható települési támogatás, valamint temetési támogatás 
megállapítására 57 esetben került sor, elutasítás 1 esetben történt.  
 
A név szerinti kimutatás - megtekintésre - az Önkormányzati és Igazgatási Iroda Szociális 
Csoportjánál rendelkezésre áll. 
 

AZ ALPOLGÁRMESTEREK KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 

TEVÉKENYSÉGÉRİL 
 

 

DR. JUHÁSZ ENDRE ALPOLGÁRMESTER 
 
július 05. - Kálmánháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a „Rákos 
Sándor Szociális Intézmény felújítása” címő TOP-4.2.1-15-SB1-2016-00047 számú pályázat 
keretében felújított szociális intézmény átadó ünnepségén, ahol képviseltem Hajdúnánás városát.  
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július 07.  - Az idei évben Kisnánán került sor a XVIII. Nána Nevő Települések Kárpát - 
Medencei Találkozójára, mely alkalomból képviseltem településünket.  
 
július 19. - A XII. Hajdúnánási Nemzetközi Képzımővészeti Alkotótábor nyitó kiállításán 
köszöntöttem a megjelenteket. A kiállítást Szemadám György Munkácsy – díjas festımővész 
nyitotta meg. 
 
július 27. - A XII. Hajdúnánási Nemzetközi Képzımővészeti Alkotótábor záró kiállításán 
köszöntöttem a megjelenteket. A kiállítást Pistyur Imre Munkácsy -díjas szobrászmővész nyitotta 
meg. 
 
augusztus 15. - A Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmő Zrt. rendkívüli közgyőlésén vettem 
részt, ahol képviseltem Hajdúnánás Városi Önkormányzatot.  
 
augusztus 18. - Az idei évben 22. alkalommal küzdöttek a csapatok az Eötvös Kupáért a 
Hajdúnánási Gyógyfürdıben. A verseny eredményhirdetésén köszöntöttem a versenyzıket, 
valamint a megjelent vendégeket, ezt követıen kiosztottam a legjobbaknak járó díjakat. 
 
augusztus 28. - A Móricz Pál Városi Könyvtás és Helytörténeti Győjtemény szervezésében 
megvalósult Zománcozott edények idıszaki kiállításán vettem részt.  
 
augusztus 29. - A hajdúnánási vágóhíd ünnepélyes átadó ünnepségén vettem részt, ahol Dr. Tiba 
István, országgyőlési képviselı és Dr. Hoffmann Imre, közfoglalkoztatásért felelıs helyettes 
államtitkár mondtak köszöntıt.  
 
szeptember 01. - Folyás Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a Folyási 
„Gasztrofeszt” és XI. Nemzetközi Ikarus, Csepel, Rába, valamint Veteránjármő találkozón, ahol 
képviseltem Hajdúnánás városát.  
 
szeptember 02. - A Hajdúnánásra érkezı Történelmi Vitézi Lovagrend 50 fıs küldöttségét 
fogadtam, és köszöntöttem városunkban. A közös ebédet követıen a székely menekültek 
emlékére állított tábláknál elhelyezték a megemlékezés koszorúit.  
 

szeptember 08. - az Újtikos Község Önkormányzata és az Újtikosi Pásztortőz Egyesület közös 
szervezésében megvalósuló X. Tésztafesztiválon és falunapon vettem részt. 
 
szeptember 15. - A Hajdúböszörmény Város Önkormányzat meghívásának eleget téve részt 
vettem, a Város Napja keretében megrendezésre kerülı Richter egészségváros programon, ahol 
képviseltem Hajdúnánás városát.  
Ugyanezen a napon a Tiszaújváros Városi Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem 
a Hajdúk a Szigeten elnevezéső rendezvényen, ahol köszöntöttem vendéglátóinkat.  
 

DR. CSISZÁR IMRE ALPOLGÁRMESTER 
 
június 23. - Idén elsı alkalommal nyitotta meg kapuit a Gasztrosétány. A Hajdúnánási 
Gyógyfürdı elıtti téren ínyenc ételekkel, neves mesterszakácsokkal, kézmőves sörrel és remek 
hangulattal várták a kulináris élményekre vágyókat. 
Ugyanezen Nyíradony város és a Hajdú-Bihar Megyei Vásárszövetség meghívásának eleget téve 
részt vettem a XXV. Ligetaljai Kulturális Napok és Kézmőves Vásáron, ahol képviseltem 
Hajdúnánás városát.  
 

június 28. -  A Hajdúsági Szilárd Hulladéklerakó és Hasznosító Társulás Társulási Tanácsa soron 
követketı ülésén vettem részt, ahol képviseltem Hajdúnánás Városi Önkormányzatot.  
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június 30. - A Hortobágyi Káplár Miklós Nemzetközi Mővésztelep Egyesület és a Fınix 
Rendezvényszervezı Közhasznú Nonprofit Kft. által szervezett Vászonra örökítve a sík világ…, 
a 90 éve indult Hortobágy Mővésztelep kiállításán vettem részt, ahol képviseltem Hajdúnánás 
városát.  
 
július 02. - Novák Ádámmal, a Járom Kulturális Egyesület elnökével egyeztettem Debrecenben. 
Téma az V. Hajdúk Világtalálkozója keretében megrendezésre kerülı történész konferenciával 
kapcsolatban.  
 
július 03. - A Hajdúnánási Televízió Itthon-otthon Magazinmősorában interjút adtam, Kocsis 
Áron, az „Ifjúsági szerepvállalás erısítése Hajdúnánáson” EFOP pályázat szakmai vezetıje és 
Lakatos Ádám, a Települési Ifjúsági Önkormányzat polgármesterének társaságában az Ifjúsági 
Önkormányzat elsı éves munkájáról.  
 
július 04. - Debrecen Megyei Jogú Város polgármestere, és a Magyar Honvédség 5. Bocskai 
István Lövészdandár parancsnoka meghívásának eleget téve részt vettem „A Nagy Háború, avagy 
magyar katona az olasz fronton” a Magyar honvédség 170. évfordulója és Nagy Háború 
centenáriuma tiszteletére megrendezésre kerülı emlékkonferencián.  
 
július 07. - Vámospércs Városi Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a IV. 
Vámospércsi Hajdú Napok elnevezéső rendezvényen, ahol képviseltem Hajdúnánás városát. 
 
július 10. - Barta Róberttel, a Debreceni Egyetem Bölcsészettudományi Kar Történeti Intézet 
igazgatójával Debrecenben. Az egyeztetés témája az eddig megjelent hajdúnánási 
történészkonferenciák kapcsán születtet kötetek digitalizálása.   
 
július 13. - Szombathy Andrással, a Hajdú-Bihar Megyei Röplabda Szövetség elnökével 
egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája az idén 22. alkalommal megrendezésre kerülı 
Eötvös Kupa nemzetközi röplabdatorna hajdúnánási fordulójának szervezési feladataival 
kapcsolatban.  
 
július 14. - Görbeháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a XII. 
Hagyományırzı Falunapi rendezvényen, ahol képviseltem Hajdúnánás városát.  
 
július 18. - A Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat által szervezett Hajdú-Bihar megyei 
Területrendezési Terv módosításával kapcsolatos szakmai konferencián vettem részt, ahol 
képviseltem Hajdúnánás városát.  
 
július 19. - A Debreceni Campus Fesztivál megnyitó rendezvényén vettem részt.  
 
július 31. - A Nemzeti Agrárgazdasági Kamara tájékoztató fórumsorozatán vettem részt, melynek 
keretében óvodások játékos keretek között tapasztalhatták meg a mezıgazdaság sokszínőségét a 
Kendereskertben.  
 
augusztus 03-04. - Az V. Hajdúk Világtalálkozójához kapcsolódó, a Járom Kulturális Egyesület 
közremőködésével megvalósuló "Közszabadok szolgálathoz és területhez kötve" A Hazánk: 
Észak - Alföld - Régiótörténeti címő konferencián megjelent vendégeket köszöntöttem.   
 
augusztus 07. - A hajdúnánási gyermekek nyári közétkeztetése kapcsán a Magyar Televízió 
hírcsatornájának (M1) rövid riportot adtam.  
 
augusztus 08. - Kedves kötelességemnek eleget téve Schott Pétert egy üveg borral és 
Magyarország miniszterelnöke által aláírt emléknappal köszöntöttem 90. születésnapja alkalmából. 
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augusztus 11. - A „Mi Érted Élünk” Egyesület szervezésében megvalósuló Halas tavi piknik 
családi napon vettem részt.  
 
augusztus 12. - A Római Katolikus Egyházközség felkérésének eleget téve részt vettem a 
Debrecen - Nyíregyházi Római Katolikus Egyházmegye alapításának 25. évfordulója alkalmából 
felállított Szent László királyt ábrázoló szobor avatásán, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  
 
augusztus 14. - Hajdúnánási Televízió Itthon-otthon Magazinmősorában interjút adtam az elmúlt 
évek történész konferenciáinak jelentıségével kapcsolatban.  
 
augusztus 15. - A debreceni Bioudvar Közhasznú Egyesület meghívásának eleget téve részt 
vettem a piac 15. születésnapja alkalmából egy biosétánnyal, valamint egészséges és 
környezetvédelmi programokkal, elıadásokkal tarkított ünnepségen.  
 
augusztus 17. - Idén 27. alkalommal megrendezésre került FARMER-EXPO Nemzetközi 
Mezıgazdasági és Élelmiszeripari Szakkiállításon vettem részt. 
Ugyanezen a napon a debreceni Déri Múzeum által szervezett Párhuzamok találkozása, a magyar 
népi kerámia emlékei két magángyőjteményben címő idıszaki kiállításon vettem részt, ahol 
képviseltem Hajdúnánás városát.  
 
augusztus 19. - Az idei évben 22. alkalommal küzdöttek a csapatok az Eötvös Kupáért a 
Hajdúnánási Gyógyfürdıben. A verseny eredményhirdetésén köszöntöttem a versenyzıket, 
valamint a megjelent vendégeket, ezt követıen kiosztottam a legjobbaknak járó díjakat. 
Ugyanezen a napon a Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a „Szépen Emberül” Alapítvány az 
idei évben tizedik alkalommal megrendezésre kerülı Hazaváró Ünnepég programjain vettem 
részt. 
 
augusztus 20. - A Debreceni Virágkarnevál záró rendezvényén vettem részt. 
 
augusztus 24. - Országh Ákossal, a Diákhitel Zrt. területi képviselıjével egyeztettem 
Debrecenben. Az egyeztetés témája a középiskolai programokon történı Diákhitel Zrt. 
megjelenésérıl.  
 
augusztus 25. - Hajdúsámson Város Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a  
IV. Hajdúsámsoni Ízek Fesztiválja és Megyei Vásáron. 
 
augusztus 29. - A hajdúnánási vágóhíd ünnepélyes átadó ünnepségén vettem részt, ahol Dr. Tiba 
István, országgyőlési képviselı és Dr. Hoffmann Imre, közfoglalkoztatásért felelıs helyettes 
államtitkár mondtak köszöntıt.  
 
augusztus 31. - Élesd város meghívásának eleget téve részt vettem a Sólyomkıvár Napja 
keretében szervezett történész konferencián köszöntöttem a megjelenteket, ezt követıen 
bemutatásra került Buczkó József igazgató által a Bocskai Korona hasonmása.  
 
szeptember 03. - A Berettyóújfalui Szakképzési Centrum meghívásának eleget téve részt vettem 
Szólláth Tibor Polgármesterrel, Dr. Juhász Endre alpolgármesterrel, valamint Dr. Kiss Imre 
jegyzıvel a BSZC Csiha Gyızı Szakgimnáziuma és Szakközépiskolájának tanévnyitó és a 
felújított épületének átadó ünnepségén.  
 
szeptember 13. - Gyıri Zoltánnal, a Debreceni Egyetem Táplálkozástudományi Intézet egyetemi 
docensével Debrecenben. Az egyeztetés témája a Nánási Portéka megjelenése egy gasztronómiai 
konferencián való megjelenésérıl.  
 
szeptember 15. - Nánási Portéka debreceni boltjának megnyitó ünnepségén vettem részt. A 
Biopiac 15. évfordulójának ünnepségén került megnyitásra a Nánási Portéka Bolt a Debrecen, 
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Kandia u. 14. szám alatt. A rendezvény keretében várunk bemutatta értékeit kóstoltatással és 
kézmőves bemutatóval.  
Ugyanezen a napon a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. szervezésében megvalósult Szüreti 
Sokadalmon vettem részt, ahol a program részét képezte a szekeres felvonulás, szılıpréselés, az 
est folyamán pedig Zalatnay Sarolta és zenekara szórakoztatta a rendezvényen megjelenteket.  
 
 

A JEGYZİ FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 

Határozat/ 
Rendelet 

száma 

 
Rövid tárgya 

 
Ügyintézı 

Határozat/ 
Rendelet 
szerinti 
határidı 

 
Tett intézkedés 

 
12/2018. (VI. 29.) 

Az önkormányzat 2018. évi 
költségvetésérıl szóló ÖRE 
módosítása. 

Jóna 
Imréné 

 
2018. június 29. 

Az önkormányzati 
rendelet kihirdetése 
megtörtént. 

 
13/2018. (VI. 29.) 

Hajdúnánás Város 
településképének védelmérıl 

Jóna 
Imréné 

 
2018. június 29. 

Az önkormányzati 
rendelet kihirdetése 
megtörtént. 

 
14/2018. (VII. 30.) 

Hajdúnánás város HÉSZ és 
szabályozási tervérıl szóló ÖR 
módosítása. 

Jóna 
Imréné 

 
2018. július 30. 

Az önkormányzati 
rendelet kihirdetése 
megtörtént. 

 
 
172/2018. (VI. 28.) 

 
 
Igazgatási szünet elrendelése. 

 
Jóna 

Imréné  

 
2018. július 6. 

A lakosság tájékoztatása 
az igazgatási szünet 
elrendelésérıl a helyben 
szokásos módon 
megtörtént. 

 
174/2018. (VI. 28.) 

ASP – Iratkezelési Szabályzat és 
Információbiztonsági Szabályzat 
elfogadása. 

Jóna 
Imréné  

 
2018. június 30. 

A szabályzatok a 
Kormányhivatal és a 
Levéltár felé megküldésre 
kerültek. 

 
 
 
Hajdúnánás, 2018. szeptember 18. 
 
 
 Szólláth Tibor 
  polgármester 


